
R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L
             Încheiat azi 26.10.2012, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin.

Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în
conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin
Legea nr. 286/2006.

Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, absent  1 dl. Vasas Stefan care din motive obiective
ș țnu a putut participa de la începutul edin ei.

ș ș țDl. Sucilă Valentin în calitate de pre edinte de edin ă supune la vot introducerea pe ordinea
țde zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea execu iei bugetare la data de  30.09.2012, propunere

ș țcare se aprobă în unanimitate inclusiv ordinea de zi a edin ei.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre din data de 28.09.2012 i se aprobă în unanimitate.

D.na viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de ocmisia ec privind rectificarea
bugetului local cu suma de 2.500 lei.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre  i se aprobă în unanimitate.
D.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică,  privind alocarea

sumei de 2.400 lei pentru achizitionare combustibil necesar utilajelor care vor efectua lucrările de
ș șdecolmatare a râului Domo , lămuriri acordând d.lui Mati Horea privitor la lucrările ce vor fi

executate.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

șD. oara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate privind
ș țaprobarea modificării structurii Spitalului Oră enesc Huedin,  prin înfiin area compartimentului de

țachizi ii publice.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre  i se aprobă în unanimitate.

șD. oara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănănate,  privind
șaprobarea  modificării Statului de Functii al Spitalului Oră enesc Huedin.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șD. oara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de sănătate privind

țaprobarea proeictului pentru înfiin area  structurii de management, lămuriri acordând  dl  Dreve Ioan
privitor la Ordinul MS 975/2012.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șD. oara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate, privind

șaprobarea stabilirii legăturilor de coopoerare cu ora ul Derecke -  Ungaria,  dl secretar acordă lămuriri
țîn sensul că proiectul a fost avizat ini ial de M.A.E , urmând să fie făcute câteva scurte completări,

forma prezentată fiind cea finală.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.soara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sanatate cultură,
ț șprivind aprbarea  închirierii a două spa ii în cadrul fostei Policlinici Huedin, a caietului de sarcini i a

contractului de inchiriere.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unaimitate.

ș țD. oara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de învă ământ
cultura privind aprobarea desemnării unui reprezentant al Consiliului Local Huedin în Consiliul de

ț Ș șAdministra ie la coala Postliceală Henri Coandă Huedin, propunandu-l pe dl. înv. Tomo Mircea.



șD. oara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind
ț șînchirierea unei suprafe e de 10 mp în incinata colii noi cu 16 săli de clasa,  pentru amplasarea unei

șrulote pentru  vânzare produse alimentare pentru elevi, lămuriri acordând d. oara Cozea Marinela.
șDl. Csudom  Francisc consideră   că, chio curile în cauză  ar trebui să  aibă  asigurată

canalizarea.
ș țD. oara Cozea Marinela men ionează că există deja 5 cereri pentru această închiriere iar d.na

țviceprimar  men ionează că ar trebui prevăzute în caietul de sarcini clauze clare.
ș ș țSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă  cu 14 voturi pentru i o ab inere dl.

Csudom Francic.
D.na Edves Laura prezinta proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administratie publică

privind aprobarea introducerii  in domeniul public al orasului Huedin a suprafetei de 7.500 mp pentru
amenjarea caii de acces la statia de compactare deseuri, lămuriri  acordînd d.na viceprimar  privitor la

ț șconstructorul care trebuie să  realizeze investi ia,  cât i  problemele întâmpinate cu  transportul
șde eurilor la rampa de gunoi pata- rât,  până la momentul functionării Statiei de Compactare.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șD.na Edve Laura  prezintă proiectul de hotărâre aprobat de comisia  de administratie publică

ț șprivind aprobarea avizării unor lucrări la energia electrică  la Sta ia de Compactare De euri.
șSe supune la vot proiectul de hotarare  i se aprobă în unanimitate.

șD.na.  Edve Laura  prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administratie publică
privind aprobarea desemnării consilierilor locali în comisia de organizare a adunărilor sătesti la Cetatea

ș ț șVeche i Bicalatu pentreu alegerea delega ilor săte ti.
ș șDl. Farka Marius consideră  că   Cetatea Veche nu poate fi considerata ca i sat,  nefiind
țîntrunite toate condi iile pentru ambele propuneri.

Dl.  Cozea Dan  acordă lamuriri privind prevederile art. 53 dnin Legea nr. 215/2001 privitoare
țla institu ia delegatului sătesc.

ș ț ț șDl.  Mati Horea men ionează  că  Bicalatul este considerat ca sat apar inator al ora ului
șHueidn încă din anul 1950, lucru care nu este valabil i pentru Cetatea Veche.

ș țDl.  Farca  Marius solicită retragerea proiecutlui până la clarificarea situa iei.
șSe supune la vot  amânarea proiectului de hotărâre,  propunere  aprobată cu 12 voturi  i 2

țab ineri.
Se revine la discutarea proiectului de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului

ț Ș ș țLocal Huedin în  Consiliul de Administra ie la  coala Postliceală Henri Coandă, moment al edin ei
șde la care participă i dl. Vasas.

șIn urma votului secret exprimat dl. Tomo Mircea fiind desemnat cu  15 voturi.
țD.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea execu iei bugetare la 30.09

2012 acordând lămuriri suplimentare.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.na Edves Laura prezintă informare cu privite la îndeplinire a H.C.L pe luna septembrie.
țLa diverse dl. Consilier Parpucea Emilian  solicită  organizarea unor activită i culturale  mai

ț țsubstan iale la casa de Cultură, d.na viceprimar  men ionând că  din 2013 activitatea la Casa de
țCultură va fi mult mai substan ială.

șDl. Consilier Sucilă Valentin propune instalarea unui afisier în zona centrală a ora ului.
Dl. Parpucea Emilian consideră  că  se va putea asigura publicul necesar prezentării unor

țspectacole, dl. Vasas Stefan men ionand că, costurile pentru prezentarea unei piese de teatru sunt de
minim 3.000 lei.

D.soara Cozea Marinela  arată că au fost organizate cu succes spectacole pentru copii, existând
ș șsolicitări pentru organizarea i altor spectacole i chiar prezentări de filme.

țDl. Vasas Stefan  solicită efectuarea repara iilor la carosabilul de la intrarea la Aleea 1 Mai.



țD.na viceprimar  men ionând că pe anul 2013 vor fi prevăzute sumele necesare.
Ș ș ț ț șD.na aiti Cristina men ionează că se va putea asigura o prezen ă la spectacole chiar i cu

șprofesorii din zona apropiată ora ului.
ș țDl. Mati Horea  men ionează că se va face o consultare pulică pentru alcătuirea programului

țcultural la pre uri accesibile.
țDl. Csudom Francisc  men ionează că în luna noimbrie Clubul Rotari Huedin va organiza un

țspectacol al actri ei Maya Morgestein.
țDl. Csudom Francisc solicită  întocmirea unei adrese la Drumurile Na ionale Cluj pentru

șsemaforizarea trecerilor  de pietoni cât i a clarificării unui bener religios amplasat  pe str. Horea,
țsolicită  de asemenea să fie interzisă pornirea semnalizării acustice a  Ambulan elor atunci când nu

este necesar.
ș ț șDl.   Buza  Istvan  men ionează  că  sunt  prea multe  treceri  de pietoni  în  ora ,  solicită

țaprobarea organizării unui concurs de arte mar iale la Casa de Cultură Huedin.
țDna viceprimar  men ionează  că  dacă  acest concurs este cuprins în programul Casei de

șCultură nu se plăte te chirie pentru sală. Acordă lămuriri cu privire la executarea silită a unor debitori
la bugetul local.

țD.soara Cozea Marinela men inează  că,  privitor la semaforizarea DN 1- E60,  s-a făcut o
țadresă  în acest sens către  Drumuri Na ionale Cluj.

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat
prezentul proces verbal.

 Preşedinte de şedintă,  Secretar,
   Dr. Sucilă Valentin Cozea Dan


